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Dank je!

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: BEY, EXE EREDnicao>
Datum: donderdag 05 nov. 2020 8:49 AM

Aan:BE.51.20)JEN @minvws.nl>,
Onderwerp: FW: Regio conferentie BZ over

. EEE)IEEE© inbuza nl>

fyi

from: (ED,EECEEE© inbzs.>
Sent: donderdag 5 november 2020 12:33

<BR PAS @minbuza.nl>; EXED, FAW <| @minbuza.nl>;
CANCE minbuza.nl>; EAE,

Subject: Regio conferentie

Paar observaties uit de regio conferentie van deze week:

1° dag:

1. De start was met directeur DAO en onze regio vertegenwoordiger in de Raad voor de PostenEEE EES
In Den Haag meer interesse in deBEER << Blijkt ook uit de leidraad voor deze regio. Gaan bezien of we als regio

niet meer kunnen samenwerken, meer kunnen leren van elkaar. Voorstel is om 1x per maand een call te doen met alle EEE

ambassadeurs. Meer operationeel: als er een vaccin is voor Covid19, gaat men ook kijken hoe we op posten mee kunnen

doen in vaccinatie programma’s.

2. Intweede deel gingen we in gesprek met de nieuwe sc JBENHij hield een zeer persconlijke introductie waarin hij

ock aangaf veel belang te hechten aan de brede en internationale agenda van BZ en dat dit ook de reden was om te

solliciteren op de positie SG van BZ. In de discussie veel aandacht voor digitale diplomatie. In Den Haag zijn ze ook bezig om

na te denken hoe sommige zaken daar van vast te houden in een Post Covid19 tijd. Meer naar hybride vormen. ledereen

mist natuurlijk wel het persoonlijk contact. ook [EE werkt vooral van thuis. Natuurlijk kwamen er vragen over de digitale

omgeving van BZ die online werken niet altijd makkelijk maakt. Beperkingen hebben heel erg te maken met de Nato

veiligheidseisen. Maar er wordt maximaal aan gewerkt om digital werken makkelijker te maken. Zelf nog aandacht

gevraagd voor betere samenwerking in Den Haag tussen de departementen.

3. Kregen een korte presentatie vr EEI «BE Hij vertegenwoordigt onze regio in de LESC (Locally employed
Staff Council). Deze council vertegenwoordigt het lokale personeel in HR beleid debatten in Den Haag. Is een recent

ingesteld orgaan, mi een belangrijk orgaan. Circa 70% (2300 mensen) zijn lokaal ingehuurde medewerkers. InEEEE ook

maar eens nagaan of onze lokale medewerkers hierop zijn aangesloten.
4. Vervolgens gingen we in gesprek met [EXE van HDPOEEN Dare over de Covid19 situatie op de

posten. Situatie op posten is heel erg verschillend. Van bijna geen Covid19 / terug naar normaal tot zorgwekkende

ontwikkelingen en veel restricties in het dagelijkse leven. Vraagt om management van een enorme heterogeniteit. Den

Haag zich zeer bewust van de verschillen en ook van hoe lastig het is. Daarbij kwam ook nog een signaal dat het lastig is

voor de BZ medewerkers maar ook heel lastig voor de partners.

2° dag:
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Help save paper! Do you really need to print this email?

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het

elektronisch verzenden van berichten.

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent

to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for

damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.


